



GLADSAXE

Stengård Skole

Triumfvej 1, 2800 Kgs. Lyngby

Telefon: 39 57 37 00

E-mail: stengard@gladsaxe.



28.04.2025

Jesper Jørgensen	—
Anders Poulsen	—
Andrea H. Sørensen	__Afbud
Kirstine Belling	__Afbud
Julie Larsen	—
Christian Hirth	__ Afbud
Peter Rønning	—
Tanja Willumsen (S)	__Afbud
Torbjørn Borch	—
Maria Frandsen	—
Susanne Pliniussen	—
Claus Møller	—
Thomas Willer	-



GLADSAXE



Skolebestyrelsesmøde mandag d. 28. April 2025

kl. 17.30 – 20.00 i personalerummet. Der serveres mad under mødet

Nr.	Afsat tid	Emne	Bemærkninger
01	10 min	Meddelelser a) lærere og pædagoger b) elever c) ledelsen	A) Vi er i den sidste periode hen mod sommerferien. Vi har lige haft fagfordeling i lørdags, og det var en god dag, hvor der også var mulighed for at se ind i det næste skoleår med de nye team. Der har været udtræksfag for 9. klasserne. Veloverstået teateruger på 2. og 3. årgang. Hos pædagogerne har vi også haft fagfordeling med få switch i nogle team til næste år. Vi har også brugt tid på hvordan vi bliver ved med at lave den gode SFO og hvordan vi også passer på os selv, når det indimellem kan være lidt hårdt B) Der har fortsat ikke været nogen elevrådsmøder. Thorbjørn beskriver at det kan være lidt hårdt mht. opgaver i udskoling men ellers alt fint C) Der er bl.a. udtrukket kristendom, geografi, idræt, engelsk. Der er et godt set up omkring prøverne. Vi havde en god arbejdslørdag, hvor langt det meste faldt på plads. Vi er i gang med workshops omkring det nye byggeri, hvor vi bliver inddraget i processen. Vi har søgt om at blive en del af en ny kantineordning, og budt ind på alle afdelinger samt mad udefra – vi afventer svar. Vi haft møde med forældre til de nye bh.klasser, hvor vi får 3 bh.klasser til næste år. Vi kommer til at låne en bh.leder fra en anden skole, som gerne vil være her 1 år. Vi har lavet ”åben legeplads” 3 lørdage frem mod opstart, hvor de nye kan komme og hygge med hinanden.

			Skolen fylder 75 år 1.8. Vi vil kombinere featureuge med dette og derfor lægge den uge samt åbent hus i starten af skoleåret.
02	20 min	Skærmbrug i Klubben	Thomas deltager og vil gerne drøfte skærmbrug i klubben, herunder også forskellige ønsker fra forældregruppen. Læs vedhæftede to bilag I princippet ønsker vi selv at bestemme, hvad der giver mening. Vi mærker dog at blive mødt af forskellige rettede behov/ønsker og betragtninger fra forskellige forældre. Vi kontaktes bl.a. af forældre som mener at vi skal være skærmfri i klubben og nogle andre forældre, som ønsker vi kan blive en del af e-sport, når klubben lukker. Vi kan opleve, at det er svær verden at gøre ens for alle. Vi bruger skærm i begrænset omfang som et fælleskabende element. Det er forskelligt henover ugen, hvem der må være i kælderens af børnene og i begrænset tid. Bestyrelsen anerkender skoles pædagogiske overvejelser omkring skærmbrug i klubbetiden. Det er vigtigt med tydeligheden i kommunikationen ud til forældre omkring, hvornår og hvorfor der bruges skærm i klubbetiden.
03	30 min	To principper	"Princip for arbejdets fordeling mellem det undervisende personale" godkendes. Godkendt "Trivselsprincip" drøftes og rettes til Vi skal linke til handleplanen i princippet så man kan orientere sig i hvilken handleplan vi anvender. Vi skal være skarpe på at holde princippet opdateret fx hvis vi skifter handleplanen ud med en anden. Forkortelserne skal skrives ud Sidste afsnit skal foldes mere ud, hvad er det der sker, når ens barn ikke er i god trivsel.

04	15 min	Årsberetning	De sidste tre år har det været video, hvilket har fungeret godt. Temaer: Dialogmøde med kontakthælderne Revurdering af principper Byggeriet Trafikanalyse i starten af året Skoleudviklingssamtale/Julie Møde med BUU/Julie Distrikterne i forhold til kommende børnehaveklaser Trivselspejlemærker/Jesper Skolerådet Tempo/Torbjørn? Besluttet på næste møde hvor Claus præsenterer et talepapir
05	10 min	Kontakthælder- mødet 14.5	Temaet: Blandede grupper på tværs som drøfter meningsfulde aktiviteter man kan lave som kontakthælderne (Jesper har lavet en skabelon/skema) Ledelse skal fortælle noget om, hvad vi gerne vil som skole med kontakthælderne, samarbejdet mellem team og kontakthælderne Kage: Andrea? Jesper undersøger Christian? Jesper undersøger Peter Skolen står for kaffe og te
06	10 min	Budgetudtalelse	Se vedhæftede bilag Vi søger om midler til : Personaletoaletter: det er de oprindelige toaletter Udefaciliteterne ved nuværende udskoling (mod togbanen), som tager højde for kommende byggeri/noget som kan genanvendes

07	10 min	Indeklima	Claus anbefaler at vi kan lave en kampagne omkring at få luftet ud i løbet af dagen, så vi ikke bruger ressourcer på større initiativer, eftersom vi står over for skoleudbygning/ombygning
08	10 min	REMA-ordning	Vi har haft en mere løs drøftelse i TA og ikke en decideret evaluering. REMA ordningen er et kompromis og var oprindeligt en prøveperiode. Skolen skal komme med et ordentlig oplæg omkring det på næste møde, hvorefter bestyrelsen må komme med deres stillingtagen til det
09	10 min	Evt.	Jesper har deltaget i møde med skole- og dagtilbudsrådet den 25/3. Drøftelserne var omkring Trivselspejlemærkerne og den definition der blev lagt ud som bærer præg af en præstationsfremmende tilgang, hvilket ønskes ændret. Der blev ligeledes drøftet videndeling på tværs af skoler i forhold til trivselsindsatser – dagtilbuddene har gode erfaringer med dette. Derudover blev der drøftet arbejdet med elevernes medindflydelse, hvilket skal styrkes Skolen får besøg af nogle forskere fra forskellige steder i verden, som skal se nærmere på vores indskolingsmiljøer. De forsker i læringsmiljøer og pædagogik
10	5 min	Godkendelse af referat	Godkendt
11	5 min	Punkter til næste møde	12. juni Temaer til årsberetning: Dialogmøde med kontaktførelser Revurdering af principper Byggeriet Trafiksanalyse i starten af året Skoleudviklingssamtale/Julie Møde med BUU/Julie Distrikterne i forhold til kommende børnehaveklasser Trivselspejlemærker/Jesper Skolerådet Tempo REMA-ordning

			Trivselsprincip Opsamling på dialogmøde med kontaktførelserne
--	--	--	--